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شهید مهرعلی کرمعلی:
با تمام وجود 

از انقلاب پشتیبانی کنید

ســپهرغرب، گــروه خبــر: شــهید مهرعلــی کرمعلــی در 
بخشــی از وصیت نامه خود آورده است: با تمام وجود با 

قدم، قلم، بیان، مال و جان از انقلاب پشتیبانی کنید .
»شــهید«، شاهد شــهود عرفانی شــد و نقش هر چه 
خوبی را در چهارفصل گیتی نمایان کرد و چشم ستارگان 
آســمان را روشن، ققنوس هشت جنت که هفت آسمان 
را مجذوب خود کرده اســت، همان عاشــقی که در وادی 
مقدس عاشــقی، پر پرواز گشود و فرشــتگان را نوازشگر 

روح نابش کرد.
»شــهید«، همــان ســتاره  خاک نشــین همیشــه  بیدار 
شــب های خون و آتش که تا لمس شــعله های بصیرت و 
حقیقت در مقتل عشق رزم عاشقانه کرد تا پیوندی ابدی 

در بزم عارفانه.
عشــق در منشــور نــور هشــت هزار ســتاره درخشــان 
راه عاشــقی، مــأوای جاودانگی اش را به تصویر کشــید تا 

درس استواری را در دل حادثه بر تارک تاریخ بنشاند.
حــالا می خواهیــم هــر روز را بــا نامــی و یــادی از ایــن 
ســتاره ها، شــب کنیم و کار را با تبرک و مدد از این عارفان 
عاشــق آغــاز؛ باشــد کــه ادای دینــی باشــد بــر آن همــه 
رشــادت، شــهامت، مجاهدت و شــجاعت... برگ ســبزی 

تحفه درویش، تا چه قبول افتد و چه در نظر آید.
تبرک لحظاتمان با شهید مهرعلی کرمعلی:

اى عزیــزان تــا جــان در بــدن داریــد بــا تمام وجــود با 
قدم، قلم، بیان، مال و جان از انقلاب که دســتاورد خون 

مقدس هزاران شهید و اسیر است، پشتیبانی کنید.
در تمــام حــالات خدا را بــر اعمال و کردارتــان حاضر و 
ناظــر بدانیــد، زیــرا حرکت غیــر خدا بــه بن بســت منتهی 

می شود.

آسمانیان

خبر

در چهارمین نشست کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی همدان مطرح شد:

ودها وفر ورت حمایت از صنعت در فراز ضر
ســپهرغرب، گــروه خبــر: در چهارمیــن نشســت 
کمیســیون صنایع اتاق بازرگانی همدان بر ضرورت 

حمایت از صنعت در فرازوفرودها تأکید شد.
به گزارش سپهرغرب و به نقل از روابط  عمومی 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی همدان، 
در چهارمین نشست کمیسیون صنایع اتاق بازرگانی 
همــدان که با حضــور رئیس و اعضای کمیســیون 
اتاق، نایب رئیــس و برخی مدیــران واحدهای اتاق، 
مســئولان واحدهای تولیدی و فعــالان اقتصادی 
در ســالن جلسات اتاق بازرگانی همدان برگزار شد، 
بر ضرورت حمایــت از صنعت در فرازوفرودها تأکید 

شد.
رئیس کمیســیون صنایع اتاق بازرگانی همدان 
در این نشســت با اشــاره بــه برخی موانــع فعالان 
اقتصــادی، خواســتار ارائــه راهکارهــای مربوطــه 
توســط اعضا در راستای تسهیل مشکلات فعالان 

حوزه صنعت شد.
ایــن  کــرد: در  مؤمنعلــی خزایــی خاطرنشــان 
نشســت ابتدا بیــان اخبار حوزه صنعت و ســپس 
بررســی مصوبــات جلســه پیشــین کمیســیون و 
همچنیــن بررســی آیین نامه هــا و بخشــنامه های 
مخل تولید و برنامه ریزی کمیسیون و هماهنگی 
برگــزاری  جهــت  فرمانداری هــا  بــا  اســتانداری 
جلســات کمیســیون صنایــع در شهرســتان ها بــا 
تولیدکنندگان جهت بررســی مشــکلات در دستور 

کار قرار خواهد گرفت.
نایب رئیــس اتاق بازرگانی همدان نیز اظهار کرد: 
مصوبــات جلســات می بایســت تــا حصــول نتایج 
مطلوب بــرای فعــالان اقتصــادی به طور مســتمر 

پیگیری شود.
خیراله اســدی افــزود: کمیســیون ها می  توانند 
مشــکلات عمده خود را از طریق دبیرخانه شورای 
گفت وگو مورد بررســی قرار داده و نهایتاً در صحن 

شورای گفت وگو پیگیری کنند.
معاون صنایع اداره کل صنعت، معدن و تجارت 
اســتان نیز با بیان اینکه شــاید 60 درصد مشکلات 
واحدهــا به عــدم دسترســی به اطلاعــات واحدها 
برمی گــردد، افزود: 50 درصد مشــکلات با احصای 
مسائل واحدهای تولیدی و ارائه اطلاعات لازم حل 

می شود که ما پیگیری هایی را در این زمینه داریم.
حمید بهزادی عنوان کرد: در تابستان گاهی برق 
و در زمســتان گاز صنایــع قطع می شــود و درحال 
حاضــر بســیاری از واحدهــای تولیــدی مصــرف بالا 
بــا محدودیــت 50 تا 100 درصد مصــرف گاز مواجه 

هستند.

وی بــا اشــاره بــه اینکــه طبــق جلســه کارگــروه 
مدیریــت انــرژی با حضــور آقای اســتاندار قرار شــد 
اگر شــرکت گاز می خواهــد گاز صنایع را قطع کند با 
هماهنگی اداره صمت و شــرکت شــهرک ها باشد، 
گفــت: ابلاغیــه ای کــه اخیــراً شــرکت گاز داد و گاز 

واحدها را قطع کرد، بدون هماهنگی با ما بود.
این مقام مسئول با اشاره به اینکه محدودیت 
ارز ماشــین آلات از دیگر مشکلات است و می  طلبد 
پیگیری از ســوی اتاق بازرگانی باشــد، افزود: تأمین 
مــواد اولیــه نیــز موضــوع بعــدی اســت و درحــال 
حاضــر ما مــواد اولیــه را تأمیــن می کنیم، امــا باید 
تولیدکنندگان در سامانه جامع تجارت درخواست 

خود را ثبت کنند.
معاون صنایع سازمان صنعت، معدن و تجارت 
اســتان همدان خاطرنشــان کرد: درحال حاضر 70 
درصــد واحدهــای تولیدی به دلیل اینکه ســردرگم 
هســتند، ثبت اظهار تولید در سامانه جامع تجارت 
نمی کننــد و ما نیز شــروع به صــدور اخطاریه هایی 
کردیم و متخلفــان را به تعزیرات حکومتی معرفی 

می کنیم.
وی گفت: برخی واحدها کالاهایی را از کشورهای 
خارجی وارد می کنند و انتظار دارند سازمان صمت 
مراتب اســتفاده از این کالا را در ســطح تولید تأیید 
کنــد، درحالــی که اگــر کالایی در خــط تولید مصرف 

نشود، امکان تأیید وجود ندارد.
دبیر کمیســیون صنایــع نیز با بیــان اینکه اخیراً 
جلســه ای مشــترک بین ســازمان تأمین اجتماعی 
بیمــه ای  مشــکلات  درخصــوص  صنعتگــران  و 
صنعتگــران اســتان برگزار شــد، اظهار کرد: جلســه 
یکسان ســازی زمــان اســتعلام ادارات بــرای تغییــر 
کاربری طرح های خارج از شــهرک صنعتی نیز برگزار 

و قرار شد موارد به شورای گفت وگو ارجاع شود.
مولوی با اشاره به مشکل زیرساخت های شهرک 
صنعتی بوعلی، شوشــاب، بهــاران و نهاوند، گفت: 
بــا دســتگاه های خدمات رســان هماهنگی هایــی 
صورت گرفته و قرار است تاحدودی از سوی شهرک 

صنعتی کار انجام دهند.
وی به بررســی مشــکلات آرد سینا اشــاره کرد و 
افزود: قرار شد موضوع آن در ستاد تسهیل مطرح 

و تصمیماتی در این زمینه گرفته شود .
این مقام مســئول با اشاره به مشکل فاضلاب 
شرکت شــیر پگاه همدان، گفت: باید مدارک تغییر 
کاربری هــای اراضی نیز در راســتای تجاری ســازی به 

شورای گفت وگو ارائه شود.
نماینده مدیران کنترل کیفی صنایع اســتان نیز 

اظهار کرد: تأمین اجتماعی اعلام می کند که مدیران 
کنترل کیفی مشمول قانون سختی کار نمی شوند، 
درحالی که مدیران کنترل کیفی در صنایع ســیمان 

و آرد کار می کنند و باید سختی کار داشته باشند.
پوینده به مشــکل قطع برق واحدهای صنعتی 
اشاره کرد و خواستار حل مشکلات نیروهای کنترل 

کیفیت در واحدها شد.
یکــی از فعــالان اقتصــادی و اعضای اتــاق نیز با 
بیــان اینکه شــورای گفت وگــو بایــد خروجی محور 
باشــد تا مســائل حل شــود، اظهار کرد: تخفیف ارز 
بایــد در اســتان اتفاق بیفتــد، امروز تخفیــف ارز به 
دســت وزارتخانه افتاده و یک امضای طلایی شده 

است.
شــاهرخ افزود: در حوزه تولید با بحران مواجه 
هســتیم. همچنین مدت ثبت سفارش ها 6 ماهه 
شــده اســت، درحالــی کــه تنها ســه مــاه در صف 
اگــر اختصــاص  آن هــم  تخصیــص کالا هســتیم؛ 

بدهند.
دیگــر عضــو اتــاق بازرگانی همــدان نیز بــا بیان 
اینکــه دولت درخصوص تخصیــص ارز خوب عمل 
می کند اما مشــکل کارشناســی وجود دارد، گفت: 
البته هر موضوعی را به شــورای گفت وگوی استان 
می بریــم، آقــای اســتاندار انصافاً ســعی دارد آنچه 
کارشناســانه پیش رفته، حل وفصــل کند و به نفع 
فعالان اقتصادی باشــد، اما مشــکل ارز موضوعی 

کشوری است.
وی با اشــاره به اینکــه ازدیاد روزافــزون قوانین 
مشــکل بعدی ما اســت، افــزود: برخــلاف آنچه که 
تصور می کنیم، فساد در بی قانونی شکل نمی گیرد، 
بلکه در ازدیاد قوانین شــکل می گیرد؛ چون وقتی 
بــه قوانین پیچش هــای خاصی می دهیــم، همان 

امضاهای طلایی شکل می گیرد.
دیگر فعال اقتصــادی نیز با بیان اینکه صحبتی 
با شــرکت شــهرک ها داشــتیم تا زیرساخت بخشی 
از شــهرک ها اصــلاح شــود، گفــت: مــا درخواســت 
جانمایــی ســطل های زبالــه را در تمــام شــهرک ها 
داشــتیم و مدیران این مجموعــه اعلام کردند این 
ســطل ها خریــداری شــده و طــی یک هفتــه نصب 
می شــود، اما از آن جلســه یک ماه و نیم گذشته و 

اتفاقی نیفتاده است.
ایــن تولیدکننده یادآور شــد: متأســفانه گاهی 
شاهد حضور احشام در شهرک ها هستیم و کسی 
هــم نظارتی نــدارد و امیدواریم این مســائل مورد 

توجه باشد.
مســئول خانــه صنعت همــدان نیز اظهــار کرد: 

مســئله خیلی ضروری این اســت که قرار شده بود 
ارزش افزوده بر شهرک های صنعتی به عنوان کمک 
به هیئت  مدیره ها داده شود که در شهرک صنعتی 

هزینه کنند.
زارعی افزود: اگر یک درصد ارزش افزوده متعلق 
به خودمان را به ما می دادند، شهرک ها را به خوبی 

می توانستیم اداره کنیم.
وی خاطرنشان کرد: شهرک بهاران 15 سال پیش 
افتتاح شــده، اما هنوز راه اصلی ندارد و امیدواریم 
ســال آینده طبــق کارهایی که درحــال حاضر انجام 

می دهند، این مشکل مرتفع شود.
مســئول خانه صنعت همدان با اشاره به اینکه 
در اســتان همدان مدیران ما هرآنچه از دستشان 
برآمــده انجــام داده انــد امــا اغلب مشــکلات ملی 
و  کننــد  پیگیــری  نماینــدگان  اگــر  افــزود:  اســت، 
وزارتخانه یک درصد ارزش افزوده را در اختیار ما قرار 
دهد، شــهرک ها کمی از حالت فعلی خارج شــده و 

مشکلات حل می شود.
زارعی با بیان اینکه مــا باید در انجام امور جدی 
باشــیم و مدیــران نیز تن به امــور قانونی بدهند تا 
مشکلات حل شــود، اذعان کرد: مشکلات صنعت 
فــردی نیســت، اگــر مــن مشــکل داشــته باشــم، 

نمی توانم پول کارگر را بدهم.
این عضو اتاق بازرگانی همدان خاطرنشان کرد: 
در جلسات ستاد تسهیل تأکید کردم که یک مصوبه 
ســتاد برای همه واحدها باشــد؛ اگر مصوبه را کلی 

کنند، مشکلات موجود حل می شوند.
یک فعال اقتصادی نیز اظهار کرد: انتظار می رود 
فعــالان اقتصــادی از ظرفیت هــای عمده شــورای 

گفت وگو بیش ازپیش بهرمند شوند.
عابدی افزود: بخش خصوصی نباید ملاحظاتی 
را درنظــر داشــته باشــد و باید محترمانــه با صدای 

رسانه صحبت کند.
سرپرســت اتــاق بازرگانــی در شهرســتان ملایــر 
نیز با بیان اینکه در ملایر ششــمین جلســه کمیته 
صنعت را برگــزار کرده ایم، اظهار کــرد: هماهنگی با 
فرمانداری و ادارات شهرســتان داشتیم و بسته به 
موضوعات میهمانانی در جلسات حضور می یابند 

و موضوعاتی بررسی می شود.
وی آمــوزش نیروهــای مجــرب در کارگاه هــای 
گفــت:  و  دانســت  ضروریــات  از  یکــی  را  مختلــف 
متأســفانه درحــال حاضــر نیروهــای جایگزیــن در 
کارگاه ها وجود ندارد و می طلبد نیروهایی آموزش 

داده شوند.
مســئول نمایندگــی اتــاق بازرگانی شهرســتان 
ملایر نیز با تأکید بر اینکه باید نیاز واقعی شهرستان 
را احصــا کنیــم و درصدد رفــع آن برآییم، ابــراز کرد: 
موضوع مسدودی حساب بانکی فعالان اقتصادی 

و قطعی گاز واحدها هم از دیگر مشکلات است.

وی بــا اشــاره به مشــکل شــناور بــودن قیمت 
گاز، افزود: این مســئله مشــکلات عدیده ای را برای 

فعالان اقتصادی ایجاد کرده است.
مسئول بسیج مهندسین اداره صنعت، معدن 
و تجارت اســتان همــدان نیز با بیان اینکه از ســال 
گذشــته پایــش و ارزیابی و کمک به رفع مشــکلات 
واحدها را آغاز کرده ایم، اظهار کرد: در این دو ســال 
تقریبــاً از 400 واحد تولیدی بازدید به عمل آمده و 

مشکلات آن ها را شناسایی کرده ایم.
بیرامی گفت: هدف بعدی مطالبه گری از نهادها 

و سازمان ها برای حل مشکلات بوده است.
وی با اشــاره به اینکه طبق بررســی ها 90 درصد 
واحدهــای صنعتــی اســتان در حــوزه بازاریابــی و 
فروش مشــکل دارند، افزود: بخشــی از مشــکلات 
به حوزه مســائل کشور برمی گردد و بخشی هم به 
واحد تولیدی مربوط می شود که توانایی بازاریابی 

و فروش ندارد.
مسئول بسیج مهندسین اداره صنعت، معدن 
و تجــارت اســتان همدان بــا بیان اینکه بخشــی از 
واحدها مشــکلات مالی داشــتند که مــا اخیراً 75 
واحد تعطیل را برای گرفتن تســهیلات به ســازمان 
صمت، اســتانداری و اداره کار ارجــاع دادیم، گفت: 

تأمین نیروی انسانی نیز مشکل است.
موســوی، نماینده شــرکت شــیر پگاه نیز اظهار 
کرد: جلســه قبل مشــکل فاضلاب شــهری شرکت 
پــگاه مطرح شــد که خوشــبختانه امروز سیســتم 
فاضلاب شــهری نصب شــده و به زودی آغــاز به کار 

می شود.
دبیــر انجمن قطعه ســازان اســتان نیز بــا بیان 
اینکه در استان همدان تقریباً هشت واحد تولیدی 
قطعات خودرو فعال است، ابراز کرد: درحال حاضر 
صنعــت خودرو با بحران شــدید مواجه شــده و به 
همیــن خاطــر هفتــه پیــش انجمن قطعه ســازان 

نامه ای به معاون اول رئیس جمهور زد.
بــه  امــروز  خودروســازی  کــرد:  اضافــه  وی 
قطعه ســازان 12 هزار میلیارد تومان بدهکار است، 
درحالــی که هر دو خودروســاز اعلام ورشکســتگی 

کرده اند.
این تولیدکننده با بیان اینکه امروز نه تنها صنعت 
خــودرو بلکه اکثر صنعت ها به دلیل سیاســت های 
انقباضی بانکی دولت با رکود شدید مواجه است، 
افــزود: در بــازار یدکی نیــز با کاهــش تقاضا مواجه 
شــده ایم و پیش بینی می شــود ایــن بازار تــا پایان 
سال جاری ورشکسته شود و بیش از 500 هزار نفر 

شغل خود را از دست بدهند.
این تولیدکننده بیان کرد: پاسخ زمان استعلام 
ادارات بــرای طرح هــای خــارج از شــهرک صنعتــی 
قرار بود از یک ســال به دو ســال تغییر پیدا کند که 

امیدواریم پیگیری شود.


